
Fórum a szövetkezetekről és a szabályozásról,
annak előnyeiről és hiányosságairól  
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A témával kapcsolatban riport készült a Lánchíd Rádióban Kovács Anitával.
Vendégei: Farkas Tamás az Országos Szövetkezeti Tanács elnöke, dr. Fiák István
a Diákvállalkozások Érdekvédelmi Szervezetének elnöke és dr. Szabó Zoltán a
HANGYA főtitkára.
A riport az alábbi linken meghallgatható:
http://mno.hu/?block=mno_video_popup&param=media_id=90377

https://hangyaszov.hu/hirek/rovid-hirek-szakmai-hirekforum-szovetkezetekrol-es-szabalyozasrol-annak-elonyeirol-es
https://hangyaszov.hu/hirek/rovid-hirek-szakmai-hirekforum-szovetkezetekrol-es-szabalyozasrol-annak-elonyeirol-es
http://mno.hu/?block=mno_video_popup&param=media_id=90377

